My School
I have just finished school number ... My school is (not) very new and modem and (but) it is very conformable and all the pupils like it very much, it is really home for everyone, who studies there. It has three (four, five, two) floors. The classrooms are light and high. There are classrooms for practically all the subjects - English, History, Physics, Mathematics, Chemistry, Geography, Literature, etc. There is a computer class in our school, -where pupils study computing, one of the most important subjects nowadays. There is a school hall in our school, too. Meetings, conferences, concerts and all the celebrations take place there.

Our school has a gymnasium and a sportsground. Many pupils are fond of sport and they have a good opportunity to go in for different sports there.

I am very thankful to my school. When I was only seven years old, I entered it to get some knowledge and I know many things now thanks to my school and my teachers. The teachers in my school are very kind and clever, they give all their knowledge and all their love to the pupils.

There is a good tradition in our school. Every year the school leavers come here to meet their teachers and classmates. Such meetings are very touching and interesting.

I'll never forget my school, my favourite teachers and my classmates. It is my childhood and it is the happiest period in one's life, to my mind. My first friends, my first love and my first achievements and disappointments are all connected with my school life. 
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Я только что закончил школьное число ... Моя школа не очень нова и модем и (но) это является очень соответствующим и все ученики как это очень, дома для каждого, учится там. Это имеет три (четыре, пять, два) этажи. Классные комнаты легки и высоки. Есть классные комнаты для фактически всех предметов - английский язык, История, Физика, Математика, Химия, География, Литература, и т.д. Есть компьютерный класс в нашей школе, - где вычисление исследования учеников, один из самых важных предметов в настоящее время. Есть школьный зал в нашей школе, также. Встречи, конференции, концерты и все празднования имеют место там.

Наша школа имеет гимназию и спортивную площадку. Много учеников любят спорт, и они имеют хорошую возможность заняться различными спортивными состязаниями там.

Я очень благодарен моей школе. Когда мне было только семь лет , я вошел в это, чтобы получить немного знания, и я знаю много вещей теперь благодаря моей школе и моим преподавателям. Преподаватели в моей школе очень любезны и умны, они дают все их знание и всю их любовь ученикам.

В нашей школе есть хорошая традиция. Каждый год школа leavers приезжает сюда, чтобы встретить их преподавателей и одноклассников. Такие встречи очень трогательны и интересны.

Я никогда не буду забывать мою школу, моих любимых преподавателей и моих одноклассников. Это - мое детство, и это - самый счастливый период в жизни, к моему мнению. Мои первые друзья, моя первая любовь и мои первые достижения и разочарования все связаны с моей школьной жизнью.

